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Møde:  Skolebestyrelsesmøde    
 

Dato: 10. august 2022   REFERAT 

     
  

Tid: Møde med skoleudvalget fra 18.00-19.00 (vi mødes i gården på Nord) 

 

       SB fra 19.00-21.00 på Nord 

        

 

Mødested: Skolebestyrelsesmøde - Personalerum Nord 

 

Deltagere:  Skolebestyrelsen, Lotte Wiese Nowack, Kirsten Lundager, Konstitueret Kenneth Westerberg-Christensen 

Gæstedeltagere:  

Fraværende:  

 

Mødeleder: Søren Rindal  

Ordstyrer: Peter Borgselius 

Referent: Kirsten Lundager 

 

 

Tid   Behandling Referat 

Ca. 

19.00

-

19.45 

 Spisning, velkommen og kort 

evaluering af mødet med 

skoleudvalget 

 Nyligt afholdt rundvisning med skoleudvalget, som har lyttet 

til vores visioner. 

De har set mulighederne for at øge antallet af lokaler på Sct. 

Nicolai. 

De har givet udtryk for, at de har noget at arbejde med, når 

de fremadrettet skal finde muligheder for større kapacitet på 

skolerne i Køge. 
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19.45 

19.50 

1 • Referat fra 13.juni 2022 er 

vedhæftet 

 

• Godkendelse af dagsorden  

Beslutning Godkendt 

 

 

 

 

Godkendt 

19.50

- 

20.10 

2 Meddelelser 

 

Elevråd  

 

Formand 

 

Skoleledelse  

 

 

Medarbejdere 

 

Andre, herunder forældrehenvendelser 

 

 Elevråd: 

  

Elevrådet har ikke været samlet endnu, så der er ikke meget 

at berette. 

Nogle klasser i den nye bygning har udfordringer med 

varme, sol og larm. Eleverne er indstillet på at give det en 

chance. 

 

Formand:   

Intet nyt. 

 

Skoleledelsen: 

 

• Personalesituationen 

- Nyansættelser, der er ansat 3 lærere, alle på 

fuldtid. Det sker i forlængelse af, at 3 lærere før 

ferien havde søgt nye udfordringer/ en er gået på 

orlov. 

- konstituering til viceskoleleder Kenneth 

Westerberg-Christensen pr. 1. august indtil der 

ansættes ny leder. KC varetager fortsat sine 

matematikhold, hvor det er muligt. 

- Ny elevrådskontaktlærer – fremover er det Olivia 

Rosenlund Abrahamsen 

- Augustbrev – om bl.a skolemad, nye vikarer, 

supplerende undervisning, explorerhold, sex og 
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sundhed, og gerne nyt fra SB, frivillig lektiecafé, 

Co-teaching, PLC og res-team 

- Kenneth orienterede om den frivillige lektiecafé. 

Evaluering af dette i SB sent efterår, inden der 

bliver lagt nyt skema. 

 

SFO-ledelsen: 

 

Der blev informeret om den tidligere 

spørgeskemaundersøgelse  

Afslutning med stjernebørn og opstart i Bø-klasserne, som 

er gået godt. 

Sommerferieaktiviteterne er også forløbet godt. 

Sommerfesten afholdes 9. sept. 2022 

 

Medarbejdere: 

 

Pædagoger: 

Ud over en fantastisk sommer, fremhæver Ninni Krible-

krablearrangementet på Søndre havn. Det var fantastisk. 

 

Lærere: 

En god start for lærerne, med to dage på Rungstedgård. 

Alle er klar til et nyt skoleår. 

 

Andre:  

 

 

 

20.10

-

20.20 

3 Konstituering og fordeling af poster i 

eksisterende arbejdsgrupper 

 

Konstitueringen skal endeligt vedtages, 

herunder fordeling af arbejdsopgaver 

mellem SB-medlemmerne 

 

Godkendelse  

 

Konstitueringen er på plads. 
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- Hvem og hvordan deltager nye 

medlemmer i de eksisterende 

arbejdsgrupper? 

- Deltagelse i ansættelsesudvalg 

 

 

- SFO-gruppen: Christen og Anna 

- Ansættelsesudvalg i forhold til lærerne er Martin Birk 

Sørensen. I forbindelse med ansættelse af 

viceskoleleder er det formand og næstformand. 

- Høringssvar udarbejdes af: Søren Rindal, Chresten 

Hegner og Kris Nielsen 

20.20

- 

20.35 

4 Datoer for bestyrelsens arbejde 

 

Der ønskes drøftelse og vedtagelse af 

nedenstående punkter: 

 

Vedtagelse af datoer til SB-møder i 

kommende skoleår 22-23 – se bilag 

 

 

Hvem skal deltage i planlæggelse af 

kontaktforældremødet i november 2023? 

Nedsættelse af ny arbejdsgruppe? 

 

Desuden vender vi kort indhold til 

forældremøder på følgende årgange: 

6. årgang 24. aug kl. 16.30 

BØ-klassen 6.sept kl. 16.30 

3. klasse, 8. sept kl. 16.30 

 

Hvem vil deltage til disse møder sammen 

med formanden og skoleledelsen? 

 

 
Noter fra sidste møde: 
 
SB deltager i 0.klasses forældremøde i 

september, en halv time.  
Her kan SB udfolde deres opgave, og tale om 
kontaktforældrenes rolle. 
 

3.klasse, tale om: 
overgang til Nord 

Drøftelse og 

godkendelse 

 

8.9 kl. 17.30-20.00 visionsmøde. 

Lotte sender reviderede datoer ud. 

 

 

Kontaktforældre Arbejdsgruppe: 

Guja Gudmundsdóttir, Heidi Larsson og Lotte Nowack 

 

 

Følgende deltager på forældremøderne: 

 

6. årgang: Søren Rindal 

BØ-klasse: Søren Rindal og Guja Gudmundsdóttir 

3. klasse: Søren Rindal og Guja Gudmundsdóttir 
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Årshjul 
Man kan henvende sig til SB 

”levende årsberetning”.  

 
I 6.klasse (genbesøg): 
den fortsatte, vigtige rolle forældrene har – via 
kontaktforældrene. Årshjul 
”levende årsberetning 

 

 

 

 

20.35

-

20.50 

5 NYT FRA ARBEJDSGRUPPER 

 

10 – års – hjul for kontaktforældre ved  

Guja Gudmundsdottir, Heidi Larsson, og 

Lotte Nowack har mødtes og udarbejdet det 

endelige årshjul. 

 

Årshjulet skal bruges ved førstkommende 

forældremøde i tilknytning til 

kontaktforælder-folderen. 

 

Vi ønsker at SB endeligt vedtager brugen af 

årshjulet, - med tilhørende møder faciliteret 

for klassens forældre i foråret 2023. 

 

Der ønskes et onlineforældremøde inden 

sommer 2023, hvor møderne bliver 

evalueret. 

 

SE vedhæftede 

Orientering 

og 

godkendelse 

 

 

 

 

Guja Gudmundsdóttir orienterede. Det er besluttet at bruge 

arbejdsgruppens fine og store stykke arbejde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.50

-

20.55  

 

9 NYT FRA ARBEJDSGRUPPER  

 

Følgende arbejdsgrupper eksisterer, 

men skal først behandles på 

kommende møder 

 

Orientering:  

 

Sct. Nicolai Skoles fysiske rammer:  
Vi skal have gang i trafiksituationen omkring skolen. 

Det foreslås at der holdes et møde snart. Skoleudvalget er 

inviteret til at kontakte os, når de skal arbejde med 

skoleudvidelser og udvikling. 
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1. Sct. Nicolai Skoles fysiske 

rammer, se bilag, ved Peter 

Borgselius, Martin Birk, og Søren Rindal 

 

2. SFO og KLUB  

 

Spørgeskemaet er iværksat og 

gennemføres i de kommende uger. 

Til mødet i efteråret vil skolebestyrelsen 

gerne have opdaterede børnetal og 

prognoser: 

- Der ønskes nye data på tal i 

overgangen fra 2. til 3. klasse – i 

normal tid (ikke-corona). 

3. Kontaktforældremødet 

 
 

 

 

 

SFO og KLUB  

Kirsten har orienteret, og der arbejdes med besvarelserne af 

spørgeskemaerne.  

SB bliver orienteret, når SFO har noget nyt. 

 

SB får tallene på overgangen 2. til 3.klasse i september. 

 

 

 

Arbejdsgruppen har intet nyt, da de ikke har mødtes endnu 

med de nye deltagere. 

EVT:     

 

  Kommende punkter, der afventer 

behandling: 

 

- Forretningsorden for den nye 

skolebestyrelses arbejde fra 1. 

august 2022 på Sct. Nicolai 

Skole, herunder 

styrelsesvedtægten for Køge 

Kommune. 
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- Skriftlig kommunikation til Aula, et 

levn fra vores arbejde med 

hjemmesiden og arbejdsgruppen 

omkring  

- Revidere princip for vikardækning, 

der er endnu ikke nedsat en 

arbejdsgruppe. 

- Princip om lejrskoler som springbræt 

til internationalt samarbejde, der er 

endnu ikke nedsat en arbejdsgruppe 

-  

 

 

 

 

  Der arbejdes fortsat med følgende punkter: 
• Kontaktforældre-folderen er teksttung og 

kunne med fordel gøres mere overskuelig. 

Desuden kunne man præcisere hvad 

kontaktforældres rolle er. 

• Evt. øget antal kontaktforældre. 

• Sætte kontaktforældre på valg. 

• 10 årshjulet skal vejlede om, på hvilke 

klassetrin, det giver mening at tage 

respektive emner op – intentionen er at 

hjulet bruges som et ide-katalog 

• Kontaktforældre opfordres til at vidensdele på 

tværs af årgangene – evt. fremmøde på af 9. 

klasses kontaktforældrene. 

 Arbejdsgrupper før sommer ferien: 

- SFO/klub: 

- Martin Birk, elevrådsrepræsentant Frida og Kirsten 

Lundager 

-  

• Kontaktforældremøde: Guja Gudmondsdóttir, Heidi 

Larsson Lotte Nowack, Helle Hylleberg, 

- Fysiske rammer: - Gårdmiljø og bygninger Peter 

Borgselius, Martin Birk, Søren Rindal, Lotte Nowack 

elevrådsrepræsentanter Mynte og Frida   

 

- Lektiehjælp og studietid: – princip for fordeling af 

undervisningstimer Guja Gudmondsdóttir, Heidi 

Larsson, elevrådsrepræsentant Frida  

-  
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• Kommunikationsfora tages op på 

forældremøder 

• Forårsmøder arrangeret af 

kontaktforældrene, hvor årshjulet tages i 

brug. Klasselæreren deltager men faciliterer 

ikke. 

• Forslag om Online-kontaktforældremøder i 

januar og april. 

• forældremøder – 6. kl. kunne f.eks. få besøg 

 

Den nye bestyrelse pr. 1 august 2022 

• Guja Rut Gudmondsdóttir (Valgt i 2020) 

• Heidi Larsson (Valgt i 2020) 

• Peter Borgselius (Valgt i 2020) 

• Søren Rindal (Genvalgt i 2022) 

• Martin Birk-Sørensen (Genvalgt i 2022) 

• Chresten Hegner (Valgt i 2022) 

• Kris Nielsen (Valgt i 2020) 

• Suppleanter: 

1. suppleant Linnea Caroline Nikdel- Johnston (Valgt 

i 2022) 

2. suppleant  Dennis Mortensen ( Valgt i 2022) 

 

-  

 

 


